

Release Notes - Version: 13/201012 - 13.0.1.4

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory	
Bug	TQ-10663	For UCS2-LE encoded data sets, issues occurred during buffering the input data which caused a shift in measured values in turn. -issue resolved-	Bei UCS2-LE kodierten Datensätzen kam es zu Problemen im Einlesepuffer, was eine Verschiebung von Messwerten nach sich gezogen hat. - Fehler behoben-	qs-STAT	Data format, Data read/write
Bug	TQ-10693	“Checking out” of a license was not possible when using the offline client. - issue resolved-	Das Ausleihen einer Lizenz im OfflineClient war nicht möglich. -Fehler behoben-	All products	License
Bug	TQ-10722	If the selection dialog was opened during the input of a “logical operation formula”, an exception message was displayed. -issue resolved-	Wurde bei der Eingabe einer Verknüpfungsformel der Auswahldialog geöffnet, kam eine Exception. -Fehler behoben-	O-QIS, procella, qs-STAT	Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-10790	When saving the Summary/Input window without having entered the Configuration mode first, view layers were deleted. -issue resolved-	Bei der Abspeicherung der Übersicht/Eingabe, ohne vorher in der Konfiguration gewesen zu sein wurden, Layer gelöscht. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Other
Bug	TQ-10808	Test plan configuration settings for “Configuration – Data recording” were not saved on the characteristic group level anymore. – issue resolved-	In procella wurden Einstellungen bei Konfiguration - Datenerfassung auf Gruppenebene nicht mehr gespeichert. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Data read/write, Measurement Sequence Control
Bug	TQ-10835	If the time table graphic was embedded into the Summary / Input graphic, a status refresh was not displayed until there was some kind of user interaction. -issue resolved-	Die Zeittafel, eingebunden in die Übersicht / Eingabe hat sich nicht aktualisiert ohne eine Aktion im procella. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Graphic

Release Notes - Version: 13/201012 - 13.0.1.4

	Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-10839	Opening time of the Summary/Input graphic was long when working with test plans from the database has been improved. –issue resolved-	Das öffnen der Übersicht / Eingabe hat beim Arbeiten mit Datenbanken sehr lange gedauert. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Database functionality
Change Request	TQ-903	It is now possible to save the selected evaluation strategy specifically per destra / vidara project and data set.	In destra / vidara Projekten kann nun die gewählte Auswertestrategie pro Datensatz abgespeichert werden.	vidara	Evaluation method